
GF 2022, bilag 5.3 

Kignæshaven, 3. april 2022 

 

 

Forslag til nedsættelse af et effektivt arbejdende udvalg til vidensindsamling om, og 

undersøgelse af mulighederne for etablering af ladestationer til el-biler 

Begrundelse: 

o Fremtiden rykker ind på os. Vi kan roligt gå ud fra, at el-bilerne (og el-scooterne, for 

den sags skyld �) også kommer til os, og at der derfor opstår behov for 

ladestationer. 

o Vi har i ny og næ diskuteret den sag, med løs hånd og begrænset viden – og er ikke 

rigtigt kommet tættere på løsningsmulighederne. 

o Et udvalg bestående af folk med umiddelbar interesse for emnet, og med nogen 

teknisk indsigt, kunne være midlet til at skaffe os et ordentligt grundlag for at vælge en 

løsning.  

 

Forslaget går derfor ud på, at vi nedsætter et sådant udvalg, fx på tre personer til at 

undersøge: 

-  hvad gør man andre steder med lignende forhold som vores (rækkehuse, 

etagejendomme etc.)? Der må være en del erfaringer at hente derude efterhånden. 

- skal hver bolig have sin egen station, placeret et eller andet sted ved 

parkeringspladserne, eller skal der etableres et antal fælles ladestationer? Og hvordan kan 

man administrere et fælles anlæg? 

- hvordan med teknikken, kabelføringer, strømforsyning etc. 

- hvordan kan vi komme i gang?  

Udvalget foreslår herefter en løsningsmulighed, med økonomioverslag, og gerne inden 

1/9-22. 

Økonomi: 0 kr for ovenstående undersøgelser.   

  

Mvh 
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